







# HERBAL TOOTHPASTE

### HERBAL

Miswak is an Arabic herbs and teeth-cleaning twig from Salvadora Persica tree. In the year, 2016 USFD proves it antibacterial and medicinal use in oral health care. Its medical properties control the formation of dental plaque.

It is similar of famous Indian herbs NIM TREE.

### ТРАВЯНОЙ:

Мишвак – это Арабская лечебная трава. Он содержит естественные травяные ингредиенты. В 2016 году USFD доказал, что экстракт этого дерева по своими химическими свойствами схоже с такими антибактериальными антикариесными веществами. Это похоже на знаменитый Индийский НИМ.





#### INGREDIENTS

Calcium carbonate, purified water, Glycerin, Sorbitol, Sodium Lauryl Sulphate, Silica, Flavor, Sodium Mono Fluoro Phosphate, Carrageenan, Sodiu Carboxyl Methyl Cellulose, Triclosan, Sodium Saccharin, Methyl Paraben, Propyl Paraben.

# ADVANCED CAVITY PROTECTION •

150G •

#### **DIRECTION FOR USE:**

Brush thoroughly twice a day or as directed by dentist. Children under 6 years of age should use only a pea-sized amount under adult supervision. Do not swallow. Spit and rinse thoroughly after



### CLOVE POWER

• 175G



### **COOLING FRESH GEL**

150G •



# CLINICALLY PROVED INGREDIENTS:

Makes Teeth stronger, Makes teeth whiter, Makes Gum Whiter, Prevent tooth Cavities, Fight Bacteria, Eliminates Plaque, Fight Tooth Decay, Advance Cleaning, Freshness Breath.

# SENSITIVE REPAIR & PROTECT •

150G •

## **Anchor Cooling Gel Tooth Paste**

Anchor Cooling Gel is our premium gel based toothpaste offering which leaves you with cool, long lasting fresh breath. With a combination of vital fluorides and minerals, it strengthens your teeth and makes them healthier. The active microcleaners present in Anchor Red Gel cleanse your teeth and fight germs with their anti-bacterial properties. Its ultra cool molecules leave you with lasting freshness. A 100% vegetarian toothpaste, it is internationally recognized by the expert dental panel at Oral Health Foundation, UK and Vegetarian Society of London, UK.



#### COCTAB

карбонат кальция, очищенная вода, глицерин, сорбит, натрий-лаурилсульфат, диоксид кремния, ароматизатор, монофосфат натрия, каррагене, карбоксиметилцеллюлозная натрия, триклозан, сахарин натрия, метилпарабен, пропилпарабен.

# **COOL MENTHOL GEL**

150G •

#### СПОСОБЫ ПРИМЕНЕНИЯ

Чистить зубы тщательно два раза в день или по указанию стоматолога. Дети в возрасте до 6 лет должны использовать только размером с горошину под наблюдением взрослых. Не глотать. Плевать и тщательно полоскать полостью рта после чистки.



• 150G



### КЛИНИЧЕСКИ ДОКАЗАННЫЕ ИНГРЕДИЕНТЫ:

Проникают вглубь зубного налета, уничтожает бактерии, вызывавшие болезни десен и предотвращает образование зубного камня. Содержание эти компоненты снижают рост бактерий, активный фтор эффективно предотвращает появление кариеса. Отбеливает и укрепляет зубную эмаль. Удаляет зубные бляшки, налет на зубах. Сохраняет чистоту полости рта. Устраняет неприятный запах надолго, сохраняя чувство свежести. Повышает эстетический вид.





Anchor Cooling Gel - наша премиальная гелевая зубная паста, которая оставляет вас с прохладным, продолжительным свежим дыханием. Благодаря сочетанию жизненно важных фторидов и минералов, он укрепляет ваши зубы и делает их более здоровыми. Активные микро очистители, присутствующие в красном геле Anchor, очищают ваши зубы и сражаются с микробами с их антибактериальными свойствами. Его ультра-холодные молекулы оставляют вас с неизменной свежестью. 100% вегетарианская зубная паста, она признана на международном уровне экспертной стоматологической группой в Oral Health Foundation, Великобритании и Вегетарианском обществе Лондона, Великобритания.





**ANCHOR FLEXI CARE** 



**ANCHOR FLEXI** 



**ANCHOR EXEL** 



**ANCHOR ELANZA** 



**ANCHOR DIAMOND** 

# Anchor Уход за полостью рта

Держите зубы и рот здоровыми на всю жизнь! С помощью Anchor Oral Care это больше, чем просто чистка зубов. Наши продукты предлагают окончательный уход за полостью рта, чтобы продержать у вас здоровые зубы, здоровые десны и свежая полость рта. Идеальная гигиена полости рта держит рот без зубного заболевания. Наш клинически одобренный продукт для ухода за полостью рта предотвращает использование зубного налета при регулярном использовании. Здоровый рот помогает хорошо питаться и держит боль и потерю зубов на расстоянии. Anchor Oral Care борется с бактериями и обеспечивает полный комплексный уход за полостью рта.



ANCHOR COMFORT CLEAN



• ANCHOR ADVANCE BL LEVEL



ANCHOR ADVANCE FLEXI GRIP



• ANCHOR ADVANCE CLEAN



Keep your teeth and mouth healthy for lifetime! With Anchor Oral Care it is more than just brushing. Our products offer definitive oral care to last you with healthy teeth, healthy gums, and fresh breadth. An ideal oral hygiene keeps mouth free of dental disease. Our clinically approved oral care product prevents dental plaque if used on regular basis. A healthy mouth helps to eat well, and keeps pain and tooth loss at a distance. Anchor Oral Care fights bacteria and ensures

total oral.



JASMINE EXTRACT
AND MILK CREAM

ЦВЕТОЧНЫЙ ЭКСТРАКТ ЖАСМИН И МОЛОЧНЫЙ КРЕМ



**LAVENDER EXTRACT & MILK CREAM** 

• ЭКСТРАКТ ЛАВАНДЫ И МОЛОЧНЫЙ КРЕМ



MILK CREAM & ALMOND OIL •

МОЛОЧНЫЙ КРЕМ И МИНДАЛЬНОЕ МАСЛО •

## **Dyna Beauty Soaps**

With a legacy of over 10 years, Dyna premium beauty soap is known for its high quality and pure ingredients. Always endorsed by cine stars, Dyna has been revamped in 2017 and is now available in 6 refreshed ingredients specially crafted to delight you. The all new range of Dyna premium beauty soap leaves your skin feeling nourished and more fragrant than ever before. Packed with the goodness of 100% real ingredients and exciting new fragrances, new Dyna ensures you confidence to make your first impression, a beautiful and lasting impression.

